Try on Super-J

最新科技与半世纪经验的完美组合

Latest technologies harmonizing with experience over half-century

三工位沉降片装置令到Super-J能生产多种多样的鞋面花样,此外,分段独立调整的卷取装置可应付不同的编织需求。

With the incorporation of the 3-way sinker system device, our Super-J has the ability to perform a wide variety of shoe cover pattern designs. In addition, our segment type take-down device is individually adjustable which results in the capability for the production to adapt to various needs.



Super-J 212 SC

用精彩的点子来满足您的要求 Our variety of ideas to meet your various requirements

三工位沉降片 3-WAY SINKER SYSTEM



本机器配置的三工位沉降片,可在编织时决定 是否作用。尤其在编织较复杂花样时,动作更 顺畅,织物效果更理想。

The machine is equipped with the 3-way sinker system which can be programmed at will during production. This function is especially effective when knitting complicated fabrics, the machine can run more smoothly and the fabrics can obtain better effect.

光光剂 Finishing Agents



高分子聚合针织物强化处理剂:
High molecular polymer agent for knitting shoe cover finishing.
提高针织物的尺寸稳定性。
Enhance the stability of knitted fabric.
增强针织物的抗延伸力和提高弹性恢复率。
Anti-extension as well as improving the elastic recovery after stretch.
在提高硬挺度时,仍能保持硬中带软的手感。
Touch of softness within its hardness and stiffness.

主及副卷取罗拉 MAIN & SUB TAKE-DOWN ROLLER





分段式的主卷取罗拉可进行独立的压力调整以求理想的卷取效果,副卷取罗拉安装在极接近针床的位置,在编织"收针成形"时可充分的控制布片并赋予平均的拉力。

Our segmented type take-down roller device has the advantage that each roller can be adjusted to regulate the surface pressure existed among rollers. The sub-roller is located near to the tip of the needle beds so that rational tension can be applied to the fabrics. This is an advantage to full-fashion knitting.

全成形鞋面样板 FULLY FASHION SHOE SAMPLE







